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Bestyrelsesmøde i Ikast og Tullamore Golf Club – mandag den 22/01-24 kl. 17.00, 
Remmevej 
 
Deltagere: John Kristensen, Lars Søgaard, Torben S. Pedersen, Andreas Lehmann Jacobsen, Jesper 
Jensen, Jacob Pedersen, Lene Søgaard og Marianne Moth. 
Afbud fra: Rasmus Niebuhr  
Deltager fra personalet: Golfmanager Michael Hosbjerg 
 

Agenda:  
 

1. Planlægning af generalforsamling den 26/2-24 
2. Regnskab 
3. Ny træner 
4. Baner og anlæg 
5. Eventuelt 

 
 

Ad 1) Planlægning af generalforsamling 
• Traditionel dagsorden, som følger: 

Agenda for Ikast Golf Club og Tullamore Golf Club 
Generalforsamling 26/2-24  
• Valg af dirigent 

• Beretning om klubbens virksomhed i det forløbne år 

• Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 

• Forelæggelse af budget og fastlæggelse af medlemskategorier samt kontingenter og 
indmeldelsesgebyr 

• Forslag fra bestyrelsen og medlemmer 

• Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

• Valg af revisor 

• Eventuelt  
1. Jens Poulsen fortæller om planer/byggeplaner på golfbanen i Ikast og Tullamore og 

restaurant Kant. 

 
• Generalforsamlingen afholdes i Tullamore kl. 17 og i Ikast på Remmevej kl. 19. 

Bestyrelsen mødes en halv time før. 

• Michael sender indkaldelse til generalforsamlingen til medlemmerne en af de nærmeste 
dage med information om sidste frist for indsendelse af emner til behandling på 
generalforsamlingen.  

• John kontakter Martin Plum Juul, som bestyrelsen vil foreslå som dirigent. 

• Michael kontakter revisor, så det reviderede regnskab kan fremlægges til gennemsyn i 
rette tid inden generalforsamlingen. 

• Bestyrelsen har vedtaget at foreslå en lille stigning med 200 kr. i kontingentet i 2024.  

• De sidste kontingentstigninger var: 
I 2016 med 300 kr. fra 5500 kr. i 2015 til 5800kr. i 2016.  
I 2023 med 200 kr. fra 5800 kr. i 2022 til 6000 kr. i 2023. 

• Det er vigtigt at få med: Ved tilkøb af Midt Vest medlemskab må vores samlede 
kontingent ikke ligge højere end i de klubber, vi har fritspilsordninger med. Skal afklares 
af JEK med Brande og Trehøje. 

• Det blev også vedtaget, at greenfee for næste sæson forbliver som nu: 350 kr. i 
hverdage og 400 kr. i weekender. 
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• Michael finder nogle analyser og grafer til præsentation på generalforsamlingen, der 
viser, hvordan vores klub ligger i forhold til andre klubber. 

• Lene Søgaard har ønsket at udtræde af bestyrelsen.  

• Bestyrelsen har fået et ønske fra et interesseret medlem, som gerne vil indtræde i 
bestyrelsen. Det er et yderst kvalificeret medlem, som bestyrelsen vil anbefale. 

• Tidligere formand Niels Åge Christensen er gået bort i 2023 og skal mindes. Det 
samme gælder for tidligere formand Henry Carlsen, som også er gået bort i 2023.   

 

Ad 2) Regnskab 
• Vi har ikke fået de sidste opgørelser endnu, men umiddelbart ser det fortsat fint ud. Der 

har yderligere været plads på banebudgettet til ekstra investering bl.a. i en stubfræser, 
nogle måtter og boldvaskere.  

• Næste års banebudget er accepteret af Claus. 
 

Ad 3) Ny Træner  

• Søren Jensen er pr. 1/2-24 ansat som ny træner i klubben. Søren Jensen har selv 
udsendt sine personlige data til medlemmerne. 

• Vi i bestyrelsen føler, at han er den helt rigtige til jobbet med god erfaring både for eliten 
og den almindelige golfspiller. Vi glæder os meget til samarbejdet. 
 

     Ad 4) Baner og anlæg 

• Banen er blevet rigtig fin efter frivilligdagen. 

• JPO har nu fået godkendt sit byggeri på hul 1 på stor bane. Byggeriet vil især berøre 
hul 1 og hul 9. Heldigvis vil det meste byggerod kunne foregå udenfor sæsonen. 

• Michael, John og Claus har været en tur rundt på banen og set på de ændringer, der vil 
blive nødvendige. 

• Byggeriet forventes at stå færdigt i 2025. 

• Bestyrelsen vurderede, at de planlagte ændringer ikke vil få den store betydning for 
medlemmerne. Dvs. den vedtagne kontingentstigning fastholdes. 
 

     Ad 5) Eventuelt 

• Jesper har indkaldt til det første møde i styregruppen for ”Gruppe 18-35 år”. Desværre 
var der kun 3, der meldte tilbage. Vi er udenfor sæson, det forklarer noget – men der 
skal fortsat holdes fokus på gruppen, så vi kan fastholde medlemmerne i denne 
aldersgruppe. 
 
 
Referent Marianne Moth 


